
Geachte raadsleden, 

Scouting Paulus Etten-Leur heeft kennisgenomen van de brief van omwonenden van de 
Kokkestraat en Zundertseweg over onze nieuwbouwplannen aan de Kokkestraat 8B. We 
willen allereerst benadrukken dat we het waarderen dat buurtbewoners hun zorgen met 
de gemeenteraad en met ons delen. Wij vinden het belangrijk om op een open en 
respectvolle manier met onze buren in gesprek te zijn en te blijven.  

Nu onze plannen concreter worden, staat vanzelfsprekend ook een participatietraject 
met de buurt op de agenda. Wij hechten veel waarde aan een goede relatie met onze 
omgeving, en zullen dit traject dan ook met aandacht en open vizier invullen. Sterker 
nog: we kijken ernaar uit om in overleg met omwonenden tot een invulling te komen 
waarbij we prettig naast elkaar kunnen blijven bestaan. 

Al ruim twintig jaar maken wij gebruik van ons huidige gebouw aan de Kokkestraat. 
Gedurende die periode hebben we altijd gestreefd naar een goede verstandhouding met 
de buurt. We ontvangen dan ook overwegend positieve reacties op onze aanwezigheid 
en activiteiten. Scouting Paulus is inmiddels stevig geworteld in deze wijk. 

Zoals de raad weet, zijn wij al ongeveer tien jaar bezig met de voorbereidingen van onze 
nieuwbouw. In die tijd zijn verschillende alternatieve locaties onderzocht, waaronder in 
het kader van de meest recente accommodatienota. Telkens bleek echter  om 
uiteenlopende, inhoudelijke en praktische redenen  dat verplaatsing geen haalbare of 
wenselijke optie was. Dit is dan ook niet een nieuw besluit, maar een logische 
voortzetting van een langlopend proces. 

We begrijpen dat er vragen leven over verkeer, parkeren en geluid. De locatie waar wij 
gevestigd zijn is van oorsprong ingericht als bouwterrein bij de aanleg van de snelweg. Er 
is daardoor voldoende ruimte aanwezig voor verkeer, bouwwagens en 
parkeervoorzieningen, zonder extra belasting van de woonwijk. De inrichting van het 
terrein zal uiteraard met zorg en aandacht voor de omgeving gebeuren. 

Wij hopen dat deze nieuwbouw ons de kans geeft om eindelijk een stap vooruit te zetten. 
Dit omdat we een veilige, functionele en toekomstbestendige plek willen creëren waar 
kinderen en jongeren in Etten-Leur zich kunnen blijven ontwikkelen. Daar draait het bij 
scouting tenslotte om: samen met plezier leren, groeien en buiten actief zijn. 

Tot slot willen we benadrukken dat we ons onderdeel voelen van deze buurt. We willen 
een goede buur zijn én blijven. Daarom nodigen we omwonenden graag uit om via het 
participatietraject met ons in gesprek te gaan.  Wij kijken in ieder geval positief naar de 
toekomst en naar de samenwerking met onze omgeving.  

Met vriendelijke groet, 
Bestuur Scouting Paulus Etten-Leur 

 


